
 
 
Zapisnik 17. seje IO KPP, ki se je odvijala v ponedeljek 29. 1. 2024 preko spletne povezave (zoom), s 
pričetkom 18:00. 
Prisotni člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Jurij Videc, Uroš Vidovič, Matej Planko, Dejan Černilogar 
Ostali prisotni: Jure Brečko, Bojan Rotovnik, Maksimiljan Kotnik, Alojz Pirnat, Damjan Omerzu, Aleša 
Leskovar. 
Opravičeno odsotni: Katarina Kotnik, Jože Rovan, Igor Mlakar 
 
Dnevni red: 

1. Pregled sklepov ODKP 
2. Obhodnice - usmeritve 
3. Podrobna razdelitev sredstev 
4. Razno 
5. Pravilnik KPP 

 
 
1. Pregled sklepov ODKP 

Bojan Rotovnik je predstavil vloge, ki jih je obravnaval ODKP. Vse so bile popolne. 
1/29-01-2024: IO KPP potrjuje sklepe ODKP 
Odbor za dokumentacijo in kataster na podlagi podane vloge PD Radlje ob Dravi predlaga IO KPP, da 
potrdi prenos odseka ID 16854 (Kopnik - Vuhred), odseka ID 16853 (Kopnik - Kaštivnik) in odseka ID 
2573 (Vuhred - Lehen) iz PD Radlje ob Dravi na PD Ribnica na Pohorju.  
Odbor za dokumentacijo in kataster na podlagi podane vloge PD Postojna predlaga IO KPP, da potrdi 
prestavitev odsekov ID 50743 (Lipovec J – Lipovec) in ID 50773 (Lipovec – razcep) na nov odsek ID 
50776 (Lipovec J – razcep).* 
Odbor za dokumentacijo in kataster na podlagi podane vloge PD Postojna predlaga IO KPP, da potrdi 
opustitev odseka ID 6598 (Mladika JZ - Koča Mladika na Pečni rebri), odseka ID 6631 (Sv. Jeronim J – 
Sv. Jeronim), odsek ID 148 (Sv. Jeronim J – Koritnice J) in odseka ID 6630 (Sv. Jeronim J – Ravni).  
Sklep soglasno sprejet. 
 

2. Obhodnice – usmeritve 
Bojan Rotovnik je predstavil smernice pravilnika o obhodnicah. Vse obstoječe obhodnice izpolnjujejo 
kriterije novega pravilnika. Postopoma bodo vse digitalizirane in točke vnesene v PlanGIS. V novem 
pravilniku so pogoji manj strogi. Odbor pregleduje vse obstoječe obhodnice in bo na koncu predložil 
aktualen seznam. Uvaja se nov termin nosilci obhodnic, da se loči od skrbnikov planinskih poti. Nosilci 
bodo lahko samo društva, ki so včlanjena v PZS. 
2/29-01-2024: IO KPP soglaša s smernicami ODKP o obhodnicah. 
Sklep soglasno sprejet. 
 
 

3. Podrobna razdelitev sredstev 
Damjan Omerzu. Tabela z rezerviranimi sredstvi je posodobljena z najnovejšimi podatki o dolžini in 
zahtevnosti planinskih poti. Navodila so pripravljena z predlogi iz prejšnje seje. Registriran markacist 
ni več dodaten kriterij za razdelitev sredstev. Ostaja samo dolžina in zahtevnost poti. 
Jure Brečko. Navodila za skrbnike vsebujejo popravke: decembrski rok ni predviden; posodobljena 
tabela z bolj podrobno razdelitvijo stroškov; skrbniki, ki do konca marca ne podpišejo pogodbe v letu 
2024 ne bodo deležni sofinanciranja; priporočilo, da se sredstva namenijo za vzdrževanje poti. 
V letu 2024 je znesek skrbnikov, ki leta 2023 niso oddali zahtevka 65.235 evrov. Znotraj tega je delež 
društev, ki niso podpisala pogodbe 19.839 evrov. 
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Tehnična skupina bo lahko tudi oktobra in novembra črpala sredstva. 
Bojan Rotovnik. V preglednico je potrebno dodati zneske iz leta 2023, informacijo o podpisu pogodbe 
in znesek, ki je namenjen OPP. 
Matej Planko. Vložimo še nekaj truda in vprašajmo društva, zakaj niso podpisala skrbniške pogodbe. 
Tehnična skupina lahko že predhodno naredi prioritetni seznam jesenske nabave opreme.  
Uroš Zagoričnik. Vsak naj izbere nekaj društev in jih povpraša po razlogih. 
Maksimiljan Kotnik. Prosi, da se tabela uskladi z današnjimi sklepi. 
Bojan Rotovnik, Uroš Zagoričnik, Alojz Pirnat in Matej Planko. Presečni datum za spremembe naj bo 
31.12. 
3/29-01-2024: Pri razdelitvi se upoštevajo vloge, ki so do 31.12. potrjene s strani IO KPP oz. UO PZS, 
če je to potrebno. 
Sklep soglasno sprejet. 
4/29-01-2024: IO KPP potrjuje podrobno razdelitev sredstev po društvih in navodila skrbnikom 
planinskih poti za leto 2024. 
Sklep soglasno sprejet. 
 

4. Razno 
Bojan Rotovnik. Na zboru OPP Savinjskih markacistov (prisotnih je bilo 87) so bile podane dve pobude: 

- Obnovitvena usposabljanja naj se zgledujejo po vodniških. Nadelave poti, delo z orodjem, 
markacisti A gledajo (sodelujejo po želji), markacisti B delajo. Bolj koristno kot samo risanje 
markacij. 

- Na usposabljanjih nekaj časa nameniti PlanGIS-u, povrnitvi stroškov in obrazložitvi zakaj je to 
pomembno. Tako dobijo širši markacisti kontekst svojega dela. Dodatno markaciste usposobiti, 
da bodo znali učinkoviteje poročati osebi v društvu, ki oddaja podatke naprej (npr. obseg 
poročanja, vklopljeni metapodatki pri fotografiranju…). 

Maksimiljan Kotnik. Prva alineja, težave imamo z inštruktorji, ki se ne držijo programa. Druga točka pa 
se izvaja na B tečaju, na A pa se samo omeni. Pri obnovitvenih usposabljanjih se vsakih 5 let spremni 
teme, pri naslednjem ciklu se bo to še bolj upoštevalo. 
Matej Planko in Uroš Zagoričnik. Na določenih upodabljanjih se je prestavilo delovanje PlanGIS-a. 
Alojz Pirnat. PlanGIS je že obravnavam v trenutnem ciklu. Na določenih točkah ni mogoče delati z lesom 
in lahko izvajaš samo risanje markacij, skoraj nemogoče je na terenu dobiti lokacijo za delo štirih 
ločenih ekip.  
 
Uroš Vidovič, Bojan Rotovnik in Damjan Omerzu se opravičijo. Pridruži se Aleša Leskovar. 
 
Jure Brečko. V razpis za interventne skupine se doda sodelovanje na delovnih akcijah, tukaj gre za 
OPP/MDO akcije. 
Alojz Pirnat. S tem se spodbuja meddruštveno sodelovanje. Prijavljene lahko uporabimo tudi kot 
podporo (markirajo odseke, če se društvo ne odzove) na tehničnih akcijah.  
Jurij Videc. Potrebno je biti previden, da se interventna skupina ne sprevrže v tehnično akcijo/skupino. 
 
Uroš Zagoričnik. Potrebno je razmišljati o dnevu markacistov. Predlog je bohinjski konec. Če ne dobimo 
organizatorja, lahko na ravni PZS organiziramo srečanje. 
Jurij Videc. Pozovemo MDO Gorenjske ali pa sami organiziramo in odvzamemo OPP sredstva. 
Matej Planko. Turizem Bohinj bi sigurno sodeloval. Morebitne težave, da so poti od različnih društev 
(iz različnih koncev Slovenije) in dolgi dostopi do delovišč, ki so logistično zahtevni. Bolj primerni bi bili 
tabori markacistov. 
 
5/29-01-2024: Ko Odbor za usposabljanje ugotovi in potrdi, da markacist B izpolnjuje pogoje za 
potrditev pripravništva o tem obvesti kandidata in strokovno službo PZS. 
Sklep soglasno sprejet. 
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5. Pravilnik KPP 
Maksimiljan Kotnik. Z trenutnim sistemom usposabljanja markacist A, B, C se spremeni vloga 
inštruktorja markacista. Inštruktor naj bi bil pedagoški delavec. Markacist za najzahtevnejše zadeve pa 
markacist C. Ni potrebe, da mora inštruktor sodelovati pri visokogorskih akcijah kot imamo zapisano. 
Glede na pravilnik je lahko inštruktor tudi oseba, ki v 5 letih ni sodelovala pri nobenem usposabljanju. 
Potrebno je ločiti strokovno in pedagoško delo. Za vodenje usposabljanj A in B je lahko katerikoli 
inštruktor markacist B.  
Alojz Pirnat. Nisem se še podrobno ukvarjal s tem. Napisanega pa je veliko kontradiktornega.  
Uroš Zagoričnik. V pravilnik je potrebno dodati sklep UO PZS (obveščanje) in spremeniti člen vodenje 
odseka v društvu. 
Matej Planko. Inštruktor naj bi bil tisti, ki prenaša znanje na ostale. Ta del podpiram. Naprej pa je 
potrebno bolj natančno opredeliti. Določene odstavke bi lahko tudi brisali oz. prestavili v pravilnike 
(operativne zadeve, npr. kje se nosi znak…). 
Jure Brečko se dogovori z Matejem Ogorevcem glede deljenja pravilnika v googlovih dokumentih. Do 
naslednje seje vsak član doda svoje popravke, preglede in komentarje v dokument. 
 
Naslednja seja je predvidena za 12. 2. 2024 ob 18:00 
 
Seja je bila zaključena ob 19:45. 
 
Po zvočnem zapisu zabeležil Jure Brečko. 


